



VEST-AGDER SKYTTERSAMLAG

DATO 15.11.2024

Innkalling til styremøte 11.11.2024 kl. 1900, Lølandsveien 429, 4520 Lindesnes (heime hos Sondre på Vigmostad)

Sendt til: Viggo Hanssen, Audun Rossevatn, Christopher Haddal, Fred Erik Berge, Sondre Svinstad, Kasserer Jane Vigemyr Johnsen

1.varamedlem: Steinar Skoland

2. varamedlem: Karsten Valand

Ungdomsleder: Marianne Rossevatn

Varamedlemmer innkalles ved behov (når styremedlemmer er forhindret)

Meldt forfall: Christopher Haddal, Fred Erik Berge og Marianne Rossevatn.

Sak 22 – 24: Ingen saker – feilaktig utelatt mellom møte #2 og #3.

Sak 27: Regnskap 2024 (vedlagt)

Vedtak: Gjennomgått og legges ved ombudsmøtedokumentene.

Sak 28: Budsjett 2025 (vedlagt)

Vedtak: Tillegg et lite beløp til kjøregodtgjørelse. Gjennomgått og legges ved ombudsmøtedokumentene.

Sak 29: Bevertning Ombudsmøtet, pris for ombudsmenn (tilbud vedlagt)

Samme pris som i 2022 og 2023.

Vedtak: Tilbudet akseptert.

Sak 30: Invitere evt. gjester til Ombudsmøtet?

Vedtak: Leder har vært i kontakt med HV i Vatneleiren, bl.a. koordinator for re-etablering av HV-07. Ønsker heller invitasjon til neste Ombudsmøte da en forventer at ny områdesjef med stab er på plass.

Sak 31: Gjennomføringsplan for Ombudsmøtet.

Vedtak: Som tidligere år.

Sak 32: Turnusliste Samlagsstevner. Forslag til Ombudsmøtet

Vedtak: Flikka har meldt at de ikke vil kunne arrangere feltstevne.

Arrangør for feltstevner rykker ett år tilbake i tid. Forslag til ny turnus framlegges Ombudsmøtet.

Sak 33: SM Felt tildelt Vest-Agder etter at Vest-Telemark har gått inn i Telemark

Vedtak: Det er foreslått et opplegg i sammenheng med Nasjonal Felthelg i Aust-Agder. Det forventes at skytterlagsmedlemmer i Vest-Agder stiller med Standplass-ledere og anvisere samt administrative oppgaver.

Nærmere info kommer etter samarbeid med Imenes.

Sak 34: Mottatt forslag: Lagskyting Samlagsstevne Bane (vedlagt)

Vedtak: Forslag til endring fra Lyngdal skytterlag og fra Audun. NB: Pluss Åpen klasse.



VEST-AGDER SKYTTERSAMLAG

DATO 15.11.2024

Begge forslagene tas med i saksdokumentene til Ombudsmøte for eventuell beslutning der. NB: Pluss Åpen klasse.

- Sak 35: Orientering fra
- i. Skytterstyret
 - ii. Banekontakten
- Vedtak: Audun orienterte om:
Innføre Miljøtiltak / inspeksjoner
Forslag til premiering,
Norges Cup i framtiden,
Innføre- og ta inn Habilitetsregler i Skytterboka,
Bærekraftmål**
- Sak 36: Orientering fra Utdanningskontakten
Vedtak: Har ikke mottatt henvendelser fra skytterlagene.
- Sak 37: Orientering fra Ungdomsleder
Meldt forfall til dette møtet, men sender Årsberetningen så snart som mulig.
Vedtak: Årsberetningen fra Ungdomsutvalget tas med i ombudsmøtedokumentene.
- Sak 38: Er det noen som bør få en påskjønnelse av samlaget på Ombudsmøtet?
Vedtak: Ingen forslag på styremøtet.

Eventuelt:

Send snarest tilbakemelding dersom noen har flere saker.
Meld fra om noen ikke kan møte slik flere varamedlemmer kan kalles inn.
Forslag fra Heddeland og Breland skl.:
Bytte på bane-stevner i slutten av mai og i pinsehelga slik at Lindesnes og Heddeland og Breland arrangerer samme dager og Øvre Eiken og Grindølen arrangerer samme dager, dette for å redusere kjøreavstanden mellom disse arrangørene. Her kom det fram at det kan være problematisk ettersom Grindølen låner noen monitorer hos Øvre Eiken når de er arrangør. Lindesnes har lang tradisjon med å arrangere i Pinsen. Forsøker å finne mulig løsning på dette før ombudsmøtet for eventuelt å korrigere terminlista.

Med hilsen
Viggo Hanssen